
Dobrý den,  

co je pravdy na tom, že výstavba obchvatu Otvic se protáhne o další rok? 

Pokud je to pravda, není možné aspoň jednu cyklostezku propojující Chomutov s Otvicemi 

nebo Jirkovem otevřít? 

  

Děkuji za odpověď 

 

 

 

 

 


